



URGENT

HAND DELIVERED

July 29, 2015

LOCATION: 250-535 Ellerdale St., 39 Margaret St., 54-74
Margaret St.

Dear Customer:

Improvements to the water system of the City of Saint John are being carried out in your area. These improvements will require that water service be shut off at certain times. This is to notify you that you will be without water from approximately **7:30 pm on Wednesday, July 29, 2015** to approximately **8:00 am on Thursday, July 30, 2015.**

As a reminder:

Under section 121(a) of the New Brunswick Health Act, restaurants are not permitted to operate while water service is shut off.

Saint John Water apologizes for the inconvenience this work may cause. If you have any questions or require further information please call **Customer Service** at **658-4455**.



URGENT

REMIS EN MAIN PROPRE

29 juillet 2015

EMPLACEMENT : 250-535 Ellerdale St., 39 Margaret St., 54-74 Margaret St.

Madame, monsieur,

Nous apportons des améliorations au système d'aqueduc de The City of Saint John dans votre secteur. Pour réaliser ces travaux, nous devons interrompre périodiquement le service d'aqueduc. Cet avis a pour but de vous informer que votre service d'aqueduc sera interrompu d'environ **19 30 h, le mercredi, 29 juillet, 2015** à environ **08 00 h, le jeudi, 30 juillet, 2015.**

Rappel :

En vertu de l'article 121(a) de la *Loi sur la santé* du Nouveau-Brunswick, les restaurants ne peuvent être exploités pendant une interruption du service d'aqueduc.

Le Service des eaux de Saint John s'excuse des inconvénients que ces travaux peuvent causer. Si vous avez des questions ou si vous avez besoin de plus de renseignements, veuillez appeler **Services à la clientèle** au **658-4455**.